
Q&A ‘t Hach 8 mei – Op basis van de aantekeningen is deze Q&A opgesteld.

- Wat als Harreveld tegen het scenario ’t Hach is? Door op beide locaties?

Voor het geval zowel niet voor ‘t Hach als niet voor ‘t Kempken gekozen wordt, is het 
scenario Doorgaan op beide locaties verder uitgewerkt.   

- Komt de provincie met een besluit over de Hoge Es?

De provincie moet daar uiteindelijk inderdaad ook over besluiten.

- Wat is nu nog de waarde van de Hoge Es? Vg. Vragender. 

Zowel de gemeente en de provincie hebben aangegeven dat de Hoge Es een 
culturele en landschappelijke waarde heeft. 

- Planning? 

De planning vanaf 8 mei was om 15 mei naar de verenigingen te gaan en 24 mei 
naar de bewoners. Planning vanaf dat moment is in die bewonersvergadering 
gedeeld, maar is met het houden van workshops ook weer gewijzigd. 

- Draagvlakmeting?

Er is geen draagvlakmeting of stemming uitgewerkt voor de bijeenkomst van 24 mei. 
Er wordt wel aan gewerkt om zo’n meting te kunnen doen tijdens de eerstvolgende 
bewonersbijeenkomst.


